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Адрес Exeed Industries L.L.C 
Mussafah , ICAD 2  
PO Box 38970, Abu Dhabi 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass Mineral Wool

We are a leading Abu Dhabi based group, with operations spread across UAE and the wider MENA region, holding diversified interests in the
manufacturing sector and acting as a catalyst attracting investments into the economies in which we operate. 

As the industrial arm of National Holding, Exeed Industries is a diversified and specialized manufacturing industrial company, consisting of fifteen
entities spanning building materials and fibers, agriculture business and international investments .Exeed Industries gives priority to all key growth
sectors identified as essential for economic vitality by forging partnerships with international players, particularly in the value-added manufacturing
sector, based on our ability to: 

Offer long-term investment opportunities focused on fundamental principles that create profitability and value, and ensure the sustained growth
of the economy. ·
Align partnership with investment entities into manufacturing to introduce new products to serve the economies of the UAE and the MENA
region

Company Profile of Exeed Industries L.L.C

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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